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3. ZONING - 3228 MOODIE DRIVE 
 
 ZONAGE - 3228, PROMENADE MOODIE 
 

 
COMMITTEE RECOMMENDATION AS AMENDED 
 
That Council approve an amendment to the Zoning By-law 2008-250 to 
change the zoning of 3228 Moodie Drive from Mineral Extraction Subzone 2 
Exception [4r]-h (ME2 [4r]-h) to Mineral Extraction Subzone 2 with an 
Exception (ME2 [xxxr]-h, as shown in Document 1 and as detailed in 
revised Document 2. 

 
 

RECOMMANDATION MODIFIÉE DU COMITÉ 
 

Que le Conseil municipal approuve une modification au Règlement de 
zonage 2008-250 afin de changer la désignation de zonage du 3228, 
promenade Moodie de Zone d’extraction de minerai, sous-zone 2, 
exception [4r]-h (ME2 [4r]-h) à Zone d’extraction de minerai, sous-zone 2 
assortie d’une exception (ME2 [xxxr]-h), comme il est montré dans le 
Document 1 et expliqué en détail dans le Document 2 revisé. 

 
 
 
 
DOCUMENTATION / DOCUMENTATION 
 
1. Deputy City Manager's report, Planning and Infrastructure, dated 

23 January 2013 (ACS2013-PAI-PGM-0045). 
Rapport de la Directrice municipale adjointe, Urbanisme et Infrastructure, 
le 23 janvier 2013 (ACS2013-PAI-PGM-0045). 

 
2. Extract of Draft Minutes, Agriculture and Rural Affairs Committee, 

7 February 2013. 
Extrait de l’ébauche du procès-verbal du Comité de l’agriculture et des affaires 
rurales, le 7 février 2013. 
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BACKGROUND 
 
The AGRICULTURE AND RURAL AFFAIRS COMMITTEE met on 7 February 2013 
and submits the item contained in this report for the information and/or approval of 
Council at its next regular meeting. 
 
 
HISTORIQUE 
 
Le COMITÉ DE L’AGRICULTURE ET DES AFFAIRES RURALES s’est réuni le 
7 février 2013 et soumet l’article du présent rapport au Conseil municipal pour 
information et / ou approbation lors de sa prochaine réunion ordinaire. 
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